

Donaldson Europe B.V.B.A
GTS DivisionNovember 14th, 2019

TO WHOM IT MAY CONCERN

Subject: UNICOM LLC / ООО "ЮНИКОМ"

Dear Sirs,

We, Donaldson Europe B.V.B.A – GTS division, hereby confirm that UNICOM LLC, registered in: Akademika Koroleva str. 13, building 1, office 36-37, 129515 Moscow, Russia is an **authorized Distributor** Donaldson Europe, GTS, in the territory of Russian Federation.

Donaldson Europe B.V.B.A is providing all the necessary commercial and technical support, support on projects, which assures correct and effective application of air filter elements Donaldson for gas turbines and compressors.

Уважаемые Господа,

Мы, Donaldson B.V.B.A. – подразделение ГТС, настоящим подтверждаем, что ООО «ЮНИКОМ», юридический адрес 129515, г. Москва, ул. Академика Королева 13, здание 1, офис 36-37, Российская Федерация, является **авторизированным дистрибьютором** Donaldson Europe, Газотурбинные системы на территории Российской Федерации.

Donaldson Europe B.V.B.A. обеспечивает ООО «Юником» полную коммерческую и техническую поддержку, помощь по проектам, которая обеспечит корректное и эффективное применение воздушных фильтр элементов Donaldson для газовых турбин и компрессоров.

С уважением,

19/11/19
Abdelrahman Makhoul
Makhoul AbdelRahman
Aftermarket Sales Manager
Donaldson Europe B.V.B.A.,
Gas Turbine Systems
Web : www.donaldson.com

DONALDSON EUROPE B.V.B.A.
Research Park Building No. 1303
Interleuvenlaan 1
B-3001 LEUVEN - BELGIUM
Tel. +32 (0) 16-38.39.40
Fax +32 (0) 16-38.39.39
VAT BE 0407.184.719